

国家质量监督检验检疫总局特种设备许可办公室公告(第 17 号)

**关于启用“国家质检总局特种设备许可办公室网站”
的公告**

各特种设备行政许可有关单位：

为进一步提升行政许可工作效率，方便申请人办理有关特种设备行政许可业务等，许可办开通官方网站，通知如下：

一、网址：www.selo.org.cn (中文) english.selo.org.cn (英文)

二、符合性申明及比照表、出口中国产品告知书等进行网上申请、填报的要求

自 2016 年 6 月 1 日起，可以登录国家质检总局特种设备许可办公室英文网站申请、填报。2016 年 7 月 31 日前，申请单位可采用网上申请或书面申请方式提出申请；书面申请方式提出的申请，仍按原程序办理。2016 年 8 月 1 日起，除技术原因造成不能网上申请、填报外，申请单位应采用网上申请方式提出相关申请。

三、使用过程中，有关建议、问题，请咨询国家质检总局特种设备许可办公室，联系方式如下：

电话：+86(10)59068678 (中文网站)、59068662 (英文网站)

邮箱：selo@csei.org.cn

国家质量监督检验检疫总局

特种设备许可办公室

2016 年 4 月 28 日

Announcement No.17 of SELO

Notice on Implementing Website of SELO of AQSIQ

Related Special Equipment Administrative Licensing Companies,

To enhance efficiency of special equipment administrative licensing and offer more convenience to the applicants, SELO established the official website, it is notified as follows.

1. Website: www.se1o.org.cn (Chinese) english.se1o.org.cn
(English)

2. Requirements for oversea applicants submitting

(1)Conformity Declaration & Comparison Table

(2)Data Notice of Special Equipment Products to be Exported into China

From Jun.1st, 2016, the applicant can log in the English website of SELO of AQSIQ to submit applications. The manufacturers can chose paper or through website for the submission of application before Jul.31, 2016.

The application procedure is same as previous for paper document. All the manufacturers shall submit related application on the website starting from Aug.1st, 2016 unless it is not possible to apply through internet due to reasons caused by technical problems.

3. Any suggestions or problems on using the website please contact with SELO.

Tel: +86(10)59068678 (Chinese) 、 59068662 (English)

Email: se1o@csei.org.cn

SELO of AQSIQ

Apr.28, 2016

Notice

This English translation version is for reference only. In case of any discrepancies between English and Chinese version, the Chinese version shall govern.